
 1
ELŐLAP 

 
Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

2. számú 
JEGYZŐKÖNYVE 

 
Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2022. február 15-én, Nógrádon      
                        megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Ülés helye: Községháza Nógrád 
 
Jelen vannak: Varga Richárd polgármester 
    
  6 fő képviselő:  Ciuleacné Drajkó Adrienn, Gere Zsolt, Karcag Sándorné,  

   Kovács Ágnes,  
   Piroska János,  Szórágy Gyuláné 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Bekes Olga pénzügyi előadó 

 
Meghívott vendég:   Horváth Erzsébet óvodavezető 

 
 

                              
Napirend: 
 

1. 2022. évi költségvetés megtárgyalása és elfogadása 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
2. Következő ülés időpontja 

Előadó: Varga Richárd polgármester 
 
 
 
 
 

               
 
Hozott határozat volt: 20/2022.(II.15.) képviselő-testületi határozat 
 
Hozott rendelet nem volt.  
 
Zárt ülés nem volt.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 2
 

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
2. számú 

JEGYZŐKÖNYVE 
 

 
Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2022. február 15-én, Nógrádon      
                        megtartott rendkívüli üléséről. 
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Bekes Olga pénzügyi előadó 

 
Meghívott vendég:   Horváth Erzsébet óvodavezető 
 
 
       
Varga Richárd polgármester üdvözölte a jegyzőt, és a megjelent képviselőket, a pénzügyi előadót és a 
meghívott vendéget. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt 17 óra 
05 perckor megnyitotta. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a rendkívüli ülést a 2022. évi költségvetés 
megtárgyalása és elfogadása miatt kellett összehívni. A polgármester ezután javaslatot tett a 
meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalására.  
Az ismertetett napirendi pont megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett.  
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Gere Zsolt és Karcag Sándorné képviselők 
személyében. A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta. 
 
 
 
Napirend: 
 

1. 2022. évi költségvetés megtárgyalása és elfogadása 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester felkérte Horváth Erzsébet óvodavezetőt, hogy a napirenddel kapcsolatos 
véleményét, észrevételeit ismertesse a testülettel.  
 
Horváth Erzsébet óvodavezető:  
Annyival egészíteném ki a költségvetést, hogy két csoportba szeretnénk még szekrénysort, 
játszópolcokat vásárolni a gyerekeknek.  
 
Piroska János képviselő: 
Véleményem szerint ez a költségvetés nagyon alapos, nagyon részletes, mindenre kiterjedő 
szempontrendszerre épül. Figyelembe lettek véve a pályázatok, az önrészek, tehát minden olyan 
szempont bele van építve, amiről év során szó esett.  
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Karcag Sándorné képviselő: 
Erzsike az szeretném kérdezni, hogy a redőnyök, szúnyogháló elkészítésére van már árajánlatotok? 
 
Horváth Erzsébet óvodavezető:  
Még decemberben kértem és kaptam is árajánlatot, melyet el is fogadtuk. Már elkészültek a redőnyök, 
fel is lettek helyezve. Van olyan csoportszoba, ahol már van szúnyogháló, de van ahová majd most fog 
felhelyezésre kerülni. 560.000 Ft volt a két csoportszoba redőnyzete, ebből 260.000 Ft-ot az SZMK, 
dolgozók adtak össze a kiárusításokból és egy jelentős összegű adományunk is volt. A költségek másik 
felét az önkormányzat előlegezte meg az idei költségvetésből.  
Minden olyan helyiségbe, ahol rendszeresen tartózkodunk, el kell helyezni szúnyoghálót az ablakokon.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Minden álláshely be van töltve?  
 
Horváth Erzsébet óvodavezető:  
5 fő óvónő van, és 2 fő pedagógiai asszisztens. 6 óvodapedagógus álláshely van betervezve, az állást 
meg fogjuk hirdetni. Ha ez is be lesz töltve, akkor az egyik pedagógiai asszisztenstől meg kell majd 
válnuk.  
 
Kovács Ágnes képviselő: 
Az étkezési térítési díjak meg lesznek emelve? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Nem, a veszélyhelyzet ideje alatt nem nyúlhatunk hozzá a térítési díjakhoz. 
 
Horváth Erzsébet óvodavezető:  
Az ételtároló dobozok használata nagyon megemelte a költségeinket, ezt át lehetne hárítani az 
étkezőkre.  
 
Varga Richárd polgármester: 
A szociális étkezőkre nem háríthatjuk át, most nem lehet emelni a díjakat, mert veszélyhelyzet van  
 
Egyéb kérdés észrevétel nem érkezett az óvoda költségvetésével kapcsolatban, 17 óra 20 perckor 
Horváth Erzsébet óvodavezető távozik az ülésről.  
 
Az ülés a közös hivatal költségvetésének megtárgyalásával folytatódik. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Sajnos az állami támogatás csak kis mértékben emelkedett az elmúlt évihez képest. Ez azért is 
sajnálatos, mert minden ágazatban több számjegyű béremelésről van szó, egyedül az önkormányzati 
dolgozóknál nem kompenzálja az állam a béremelést. Az óvodában 10%-os béremelést adtak, azt 
lefedezte az állam. A kulturális ágazatban 20% emelés van. Ezért is bizonyul szűkösnek most az idei 
támogatás, hozzá kell még tenni.  
A jutalmaknál szerepel az én jubileumi jutalmam is. A többi költséget úgy terveztük be, ahogy a 
tavalyi évben is felmerült.  
Vannak olyan tételek, amelyek az önkormányzatoktól átkerültek a közös hivatalhoz akkor, amikor 
Nógrád lett a székhely. Ilyenek a különféle szolgáltatások: ingatlanvagyonkataszter nyilvántartás, 
fénymásoló üzemeltetés, szakmai szolgáltatások, belső ellenőrzés díja, postaköltség stb.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Szerepel olyan tétel, hogy munkaviszonyban foglalkoztatottak személyi juttatása. Ez az, amit a 
dolgozók az alapilletményen felül megkapnak? 
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Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Annak idején volt a pályázati ügyekkel foglalkozó kolléganő, aki a közös hivatal alkalmazottja volt. A 
jelenlegi pályázati ügyintéző alkalmazásával aztán másként alakult, bekerültek a hivatalsegédek is az 
önkormányzatoktól a közös hivatalba. Ők munkaviszony szerinti foglalkoztatásban vannak.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Változott a könyvelési díj? Mennyi most ez havonta? 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Nem változott. 350.000 Ft a két településre. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Nógrádnak tehát 1.200.000 Ft-tal, Berkenyének pedig 600.000 Ft-tal kell kiegészíteni ahhoz, hogy 
működjőn a közös hivatal? 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Igen.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Az elmúlt évben jól gazdálkodott a közös hivatal, hiszen még maradt pénz. 
 
A Nógrádi Közös Önkormányzati Hivatal költségvetésével kapcsolatban több kérdés, észrevétel nem 
érkezett. Az ülés Nógrád Község Önkormányzata költségvetésének megtárgyalásával folytatódik. A 
közös hivatal költségvetéséről külön szavazni nem kell, mert az beépül Nógrád költségvetésébe.  
 
Varga Richárd polgármester elmondja, hogy a pénzügyes kolléganővel állították össze a költségvetés 
tervezetét, majd azt megküldték a könyvelőknek átnézésre.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Két esetben kerül majd sor jubileumi jutalom kifizetésére az év során. Építési telkeket már nem tudunk 
értékesíteni idén, tehát ebből már nem lesz bevételünk. Ha a rendeletekhez már hozzá lehet nyúlni, 
akkor szeretnénk majd módosításokat végrehajtani, például a sírhelyek árának, esketési díjaknak a 
megemelésével.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Az OEP a védőnő bérét finanszírozza le? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Igen.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
A bevételeknél szerepel a háztartási kiserőművekkel termelt energiaérték összege. Ez melyik 
intézményre vonatkozik? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Ezt a tavalyi számítások alapján terveztük be. Ez az iskolára vonatkozik.  
 
Bekes Olga pénzügyi előadó: 
A civil háznál még nem volt kiszámlázás. Valamennyi vissza fog jönni belőle.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Itt év közben történt a bekapcsolás, tehát nem látunk teljes évet. A Művelődési háznál viszont többet 
fogyasztottunk, mint amit termeltünk.  
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Szórágy Gyuláné képviselő: 
Az építési telkeket többen részletfizetéssel vásárolták meg, várható még abból bevétel? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Szinte kifutott teljesen. Hamarosan szerződést köthetünk a 244 hrszú területre, ahol Pribeli Noémi 
üzemeltet fodrászüzletet. Nem tudjuk, hogy mi lesz a Jókai u.1. számú telekkel.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Ha a Jókai utca 1. ingatlannal kapcsolatban lesz előrelépés, kérem, hogy a testület legyen majd 
tájékoztatva róla. Ezen kívül kérném, hogy ha a költségvetési rendelet legyen legyen kiküldve a 
képviselőknek.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Természetesen. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Maradvány igénybevétele tétel 60 M Ft. ez miből tevődik össze? 
 
Bekes Olga pénzügyi előadó: 
A Nógrádtól Kállóig pályázatból van még kb. 1 M Ft, kb, 7 M Ft, az, amit decemberben 0. havi 
támogatásként megkapunk. Van egy kb. 34 M Ft-os pályázat, ami 2021-ben nem lett felhasználva, 
tehát áthozott érték. Kb. 10 M Ft értékben szerepel még ki nem fizetett projektmenedzsmenti díj 
költsége.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Csak ez a 221.000 Ft tartalékunk van? 
 
Bekes Olga pénzügyi előadó: 
Egyeztettünk a könyvelőkkel, akik elmondták, hogy nem kötelező tartalékot képezni. Ha ide még 
beképeztünk volna, akkor a kiadásokból kellett volna még faragni. A Nógrádtól Kállóig pályázat 
összegét is betehettük volna ide, de azt átcsoportosítottuk rendezvényhez. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Valamennyi tartalékra szükség lehet, főleg azoknál a pályázatoknál, ahol önerőre lesz szükség. Én a 60 
M Ft maradványból áttennék ide 10 M Ft-ot. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Építettünk be pályázatokhoz önerőt a költségvetésbe a tó körüli úthoz is és a belügyminisztériumi út 
felújítási pályázathoz is.  
 
Gere Zsolt képviselő: 
Ha nyernek azok a pályázatok, amikhez kell az önerő, akkor ott mi történik? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Át kell majd csoportosítani.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Még mindig van elmaradt fűtészámlánk? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Volt egy olyan elgondolásunk, hogy a vállalkozónak inkább maradjon itt pénze, ha az adókat nem 
tudjuk majd behajtani.  
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Szórágy Gyuláné képviselő: 
A civil szervezeteknek 1 M Ft támogatás van csak betervezve, mert akkor még 100.000 Ft sem jut 
nekik. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Sokan nem adják már be. Tavaly azoknak, akiknek szüksége volt rá adtunk, tudtunk nekik segíteni 
külön kérelem alapján. Nem kapott mindenki, nem volt erre pályázat kiírva, indokolni kellett, aki kért.  
 
Gere Zsolt képviselő: 
A pályázati ügyintéző kit takar? 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Az én vagyok.  
 
Gere Zsolt képviselő: 
Mint vállalkozó végzed el ezt a feladatot? 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Nem, az önkormányzat alkalmazottja vagyok. 
 
Gere Zsolt képviselő: 
Ez jogilag nem összeférhetetlen az alpolgármesteri tisztséggel? 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Ez jogilag teljesen rendben van, nem szabálytalan, nincs szó összeférhetetlenségről.  
 
Egyéb hozzászólás a napirenddel kapcsolatban nem érkezett. 
 
A testület a költségvetéssel egyhangúlag 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással egyetértett és 
a következő határozatot hozta: 
 
 

20/2022.(II.15.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztésben szereplő 
költségvetési bevételeket és kiadásokat elfogadja. Kéri, hogy ennek alapján készüljön 
el a költségvetésről szóló rendelettervezet, amelybe beépül az óvoda és közös hivatal 
költségvetése is.  
A rendelettervezet a legközelebbi ülésre kerüljön beterjesztésre. 

 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 
 
2.Következő ülés időpontja 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 
Varga Richárd polgármester: 
A munkaterv szerint 1 hét múlva lenne az ülés, de mivel nagyon rövid az idő, el kell tolni az időpontot. 
 
A testület  - mivel a soron következő testületi ülés egy hét múlva lenne esedékes – ezért egy későbbi 
időpont mellett döntött. A 2022. március 8-i 17 órai időpontot egyhangúlag elfogadták.  
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Miután egyéb kérdés, észrevétel nem volt, Varga Richárd polgármester megköszönte az aktív 
részvételt és az ülést 18 óra 22 perckor berekesztette. 
 
 

k.m.f. 
 

 
Varga Richárd     Árpásné Schlenk Judit 

                                       polgármester             jegyző 
 

 
 

 
                                        Gere Zsolt                                                Karcag Sándorné                           

    jegyzőkönyv hitelesítő                                 jegyzőkönyv hitelesítő 


